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PERTANYAAN :   LISAN 

DARIPADA :  DATO' ABDULLAH SANI BIN ABDUL HAMID 

 [ KAPAR ] 

TARIKH :  9.7.2019 (SELASA) 

 

SOALAN NO. 3 

minta MENTERI PERDAGANGAN DALAM NEGERI DAN HAL EHWAL 

PENGGUNA menyatakan jumlah penerima “food bank” sejak ianya 

dilancarkan dan apakah pihak Kementerian bercadang untuk menambah 

baik program tersebut agar tidak ada pelajar yang tercicir sebagai 

penerima. 
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JAWAPAN 

 

Yang di-Pertua, 

 

Sehingga kini, seramai 177,245 ahli isi rumah telah berjaya mendapat 

manfaat daripada Program Food Bank Malaysia ini. Secara tidak 

langsung, Program ini juga telah berjaya menyelamatkan sebanyak 1424 

metrik tan lebihan makanan. 

 

Bagi Program Food Bank peringkat Universiti atau dikenali sebagai 

Program Food Bank Siswa pula, sebanyak 3820 pelajar telah mendapat 

manfaat sejak ianya mula dijalankan pada Februari 2019. Ianya telah 

dilaksanakan di 11 buah Universiti Awam iaitu di Universiti Kebangsaan 

Malaysia (UKM) Cheras, Universiti Malaya (UM), Universiti Teknologi 

MARA (UiTM) Pulau Pinang, Universiti Putra Malaysia (UPM), Universiti 

Teknologi Malaysia (UTM) Skudai, Universiti Sultan Zainal Abidin 

(UniSZA), Universiti Teknologi Malaysia (UTM) Kuala Lumpur, Universiti 

Malaysia Sarawak (UNIMAS), Universiti Malaysia Sabah (UMS) Universiti 

Pendidikan Sultan Idris (UPSI) dan Universiti Teknikal Malaysia Melaka 

(UTeM). 

 

Kementerian melalui Yayasan Food Bank Malaysia sedang 

meluaskan Program Food Bank Siswa ke semua Universiti Awam. 

Sebagai penambahanbaikan, satu jadual telah dirangka bagi merancang 

kelancaran pengagihan makanan yang disumbang ke semua universiti. 

Kerjasama bersama pihak pasaraya dan pengilang juga giat dijalankan 

bagi mendapatkan penglibatan lebih ramai penyumbang untuk terlibat di 

dalam Program Food Bank Siswa ini. Ini adalah bagi memastikan 

kesemua pelajar yang layak menerima akan mendapat manfaat daripada 

program ini. 
 

Sekian, terima kasih. 


